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Abstract (en)
[origin: US4715767A] A motor-driven garbage truck provided with a detachable garbage container equipped with releasable coupling elements,
and also having permanently mounted thereon which includes a pouring chute in the forward portion, lifting and tipping apparatus for picking up
a garbage can and discharging the contents thereof into the chute leading to a receiving space, and a conveying and compacting apparatus for
transferring the garbage from the receiving space into the container through the receiving opening, which is provided with a closure is disclosed.
The pouring unit is disposed in part above the driver's cab and in part between the cab and the container, the chute being disposed in a region
extending behind and above the cab. The lifting and tipping apparatus includes at least one lifting arm, pivotally movable about a transverse pivot
carried by the pouring unit or the chassis of the vehicle. The lifting arm carries at its free end a carrying rail, which is parallel to the tranverse pivot
and pivotally movable between a pick-up position, in which the rail is disposed below and in front of the driver's cab, and a pouring position, in which
the rail is disposed above and behind the cab. The rail is provided with a displaceable or pivotally movable, extensible coupling or gripping member
for coupling to or gripping a garbage can placed on the street.

Abstract (de)
Ein Müllsammelfahrzeug mit Wechselbehältern zur Aufnahme des Mülls und mit einer mit diesem fest verbundenen Schütteinheit ist mit einer im
vorderen Bereich des Fahrzeugs angeordneten Einschüttöffnung und einer Hubkippvorrichtung für die Müllbehälter versehen. Weiterhin ist eine
Förder- und Preßeinrichtung zum Transportieren des in die Einschüttöffnung entleerten Mülls in den Container vorgesehen. Um die Einsammelarbeit
derart zu vereinfachen, daß sie auch von dem Fahrer allein durchgeführt werden kann, befindet sich die Einschüttöffnung (25) teils oberhalb des
Führerhauses (1) des Müllsammelfahrzeuges und teils zwischen diesem und dem Container (5) angeordneten Schütteinheit (4) in dem Bereich
hinter und oberhalb des Führerhauses (1). Die Hubkippvorrichtung weist mindestens einen um eine Querachse der Schütteinheit (4) oder des
Chassis schwenkbaren Hubarm (6, 6') auf, der an seinem freien Ende eine zu der Querachse parallele Grundschiene (8) trägt, die zwischen ihrem
Aufnahmebereich etwa unterhalb und vor dem Führerhaus (1) und ihrem Schüttbereich oberhalb und hinter dem Führerhaus (1) schwenkbar und mit
ausfahrbaren und/oder ausschwenkbaren Einrichtungen (15) zum Ergreifen von oder Ankuppeln an bereitgestellte Müllbehälter (19) versehen ist.
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